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Zahájení jednání 16:30
Ukonõení jednání: 18:30
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PÍítomni: RNDr. J. Jen5ovská - pr*edsedkynë komise
Ing. J. Guroviðová - tajernník
K. Bure5ová, M. VáSa, Ing. .1. Carbolová, Ing. V. Ilerou5ek - ðlenové komise

Omluveni: -

NepÍítomni: -
PËizvaní zamëstnanci Útvlð pZt: Martina Vrbková
Hosté:

Jednání , O'^UupÍedsedkynð komise. Byly prodiskutován), body z minulého jednání komise a nové bod),
iednání:

1. Novela zákona o ochranð ovzdu5í
Paní Martina Vrbkov â, kterâ mâ na OZP ve svych kompetencích ochranu ovzdu5í, vysvðtlila ðlenùrn
komise, jak jsou v souöasnosti nastaveny kontrolní mechanizmy na úseku ochrany ovzdu5í a k jakfm
zmënám do5lo k 1.1.2017 vsouvislosti snovou právní úpravou této problernatiky. Nejvíce byla
projednána otâzka pravomoci provádëní kontroly zdro.je zneðiSt'ování ovzduSí pÍímo v domácnostech
fyzick¡fch osob, které mají kotle na tuhá paliva. PIed vlastní fyzickou kontrolou jsou obvykle je5të
vlastníkùrn nemovitostí pracovníky OZV navrhována nâpravnâ opatiení, a pokud piesto nedojde
k nápravð, je provedena kontrola piímo v nemovitosti.
Paní Carbolová se zajímala, jak¡fm zpùsobem se piedávají doporuðení. Bylo zodpovézeno, Le nejprve
se v5e Íe5í ústnë, majitel nemovitosti je pozván k jednání na úÍad MÖ. V pÍípadð zji5tèní trnavého
kouie z komína se zmëÍí intenzitazabarvení podle Ringelmannovy tabulky.
Piedsedkynë komise se dotázala,zdase múZeiednat i sprovozovatelem zdroje a nejen s majitelem
nemovitosti. Bylo zodpovëzeno, Le tato situace se obvykle vyjasní hned na poðátku Setiení a pokud
je majitel odli5n¡i od provozovatele, tak se piípad Íe5í pÍímo s tím, kdo piípadny piestupek páchá.
Dále paní Vrbková sdëlila, Ze v posledních letech nebyl v celém správním obvodu Praha 27

povolován ùâdny novy kotel na tuhá paliva. Situace se spalováním bioodpadu na zahradâch se za
poslední roky velmi zlep5ila v dùsledku novych moZností likvidace bioodpadu pro obyvatele.
Pr-edsedkynë se dotázala, zda se novy zâkon vztahuje i na boudy, doplñkové stavby a dílny na
zahradërch nebo dvorech rodinn¡fch domü. Paní Vrbková odpovëdéla, ùe toto novy zëtkon neÍeSí, ale
OZYA podalo v tomto smëru dotaz a Lâdost o stanovisk o na Mi,P , nicménð CtZp, Oddëlení ochrany
ovzduËí, má v tomto smëru urðité pravomoci a podobnou situaci múZe ÌeSit. Pii podeziení na rnoZnotr
nedostateðnou vf5ky komína se lze obrátit na stavební úÍad.
Pan VáSa se dotâzal, kolik ,,domácností" obce je plynofikováno? Více nei 80%o.

Dále paní Vrbková sdëlila, Le zatimjedna nemovitost musí piedloZit novou revizi na kotel na tuhá
paliva. Ohlednë této problematiky piipraví OZpO ðlánek do Újezdského zpravodaje.

2. TÍe5ñovf sad Skalka
Nadále trvá snaha o vyvolání tiístranného jednání mezi zâstupci Újezdu n. L., Kolodëj a Sibiiny
ohlednë celkového ie5ení lokality ,,Trojmezí" a sadu na Skalce. Piedsedkynë komise inl'ormovala o

tom, Ze se tato problematika probírala na poslední RMÖ s tím, Ze si zminénâ lokalita zaslouäi



4.

5.

pozornost. Na .jaie trychom pozvali zástupce MC Kolodèje a Sibiirìy na .jednání, které by mohlo
probëhnout v piípac1ð zitjmu i v rámc.j KZP.
Paní Bure5ová sdëlila, Le se spolu s manZelem chystají pr'íStí sticdu na neformální schfizku se

zásttrpci Sibi'iny, která je ver'ejná a odehraje se v místní restauraci. Dále sdðlila, Le dle prolilá5ení
zástupce Sibr'iny patií témëi v5echny pozemky cest, o kterych se.iedná, obci. Na pr*íStím jeclnání

kornise podá paní Bureðová inltrrmace z tohoto jednání.

Jiiní ccsty
K problematice neoprávnëného uLivétni jiLních cest se dle inforrnace jiù. vyjádÍila RMC, OZPD

. zajistí vterrnínu do 3l.3.2017,abybyIo ZD Sesta.iovice písemnð upozornèno na poZadavek Setlné
manipulace se zernðdðlskou technikou v okolí ,,JiZních cest".

Orchidejová louka - biokoridor Bðchovického potoka
Paní BureSová do pr*íStího.jednání zjisti, o kolik pozemktr a o jak¡f poðet.jejich majitelù by se mélo na
zëkladé, provedené studie jednat a 'zda bude smysluplné a ekonomicky úrnosné jednotlivé vlastníky
obesílat. Paní Guroviðová paní Bure5ové k tomuto úrðelu piedá Botanickou studii.

Kácení:
'/ Spatny stav dÍevin (topot) u pð5iny za koncem ulice ðankovská, parcela õ. 1408/l

- Spatny stav topolu bude provðien OZPD, v pÍípadð zji5tëní, Le by mohlo do.iít k urazu
procházejících osob, bude toto ie5eno jako havarijní stav.
- pozemky 1408/l a 140511 k. ú. Újezcl nad Lesy budou provðieny ohlednð Územního plánu a
toho, co by se na tëchto pozemcích dalo realizovat - provéií paní Guroviðová.
Nadále je tieba ie5it celou lokalitu. Ölenové komise se domluvili, Ze budou véc dále diskutovat.

'/ Stav parku pËed ZS - ðlenové komise se jednoznaðnë vyjádÍili k nové vysadbë dievin v parku u
zëtkladni Skoly v tom smyslu, Le neni momentálnë nezbytnë nutná a akutní. Z mnoha dúvodü bude
rozumnðjSí poökat na prùbëh pÍíStího léta, ukâie se, jak¡fm zpùsobem se bude vyvíjet situace
ohlednë. Je moùné,, Le v parku postupnë uschnou dal5í dÍeviny. Poté bude snadnë.jSí se

rozhodnout, zda se vyplatí dieviny nahrazovat a jakym zpüsobem. Züstâvâ k dal5írnu jednání.

Dále se ie5ila otâzka vysadby vánoõního stromu. Je zapotiebi zjistit,jak dopadla reklamace toho,
co v dùsledku sucha zaíel - z.iisti paní Guroviðová.
Paní Carbolová navrhla zvâùit zmënu umístðní vánoðního stromu, protoZe na stávajícím místð
není dostatek prostoru. Bylo jí sdëleno, ùe jiné místo není moZné, a to kvùli hustému zasít'ování
pozemku a také, s ohledem na blízkost sloupu veiejného osvëtlení, aby bylo moZné vánoðní strom
snadno nasvítit. Paní Carbolová navrhla provðÍit, zdaby se nena5lo vhodnëjSí místo, s tím, ùeby
bylo moZné zvâùit piemístëní elektrické piípoìkV. Komise poùâdala o piedloZení nákresu
zasit'ovâní a zji5tëní, zdaby vysadba na jiné místo neodporovala podmínkám reklamace uschlého
stromu. Ostatní ölenové komise tento názor zcela nesdíleli.

'/ HÍbitov - stromy a keÍe kolem hÍbitovní zdi sv¡fm koienovym systémern naru5ují stabilitu
obvodové zdi a nëkter¡fch hrobù. Komise souhlasí s pokácením stromü, které naru5ují stabilitu.
Paní Bure5ovët poíâdala, aby se k situaci piistupovalo citlivë, aby stromy, které nenaruðují
stabilitu, byly po posouzení zachovâny.
Stav hÍbitovní zdi provëiil pracovník OMI pan Gross a sjeho zéwéry byly ðlenové komise
prostÍednictvím paní Guroviöové seznámeni.

Podnðfy z jednání kulatého stolu 2015
A - park Blatov - odstranëní vyvësky staré ðekárny Blatov - paní Guroviðová projednala s OMI a

bylo jí sdëleno, Le toto Ìe5í. Piedáno na OMI.
7. Uprava zelenë pÍed tðlocviðnou - ze Skoly byl vznesen poLadavek na úpravu - zkrácení a zastiiùení

Livychplotü u budovy MZS Polesna 1690. Jedná se o kioviny v prostorech za oplocením a na volném
prostranství u boöního chodníku, ktery vede do tëlocviðny. MZS si zeleñ upravuje v rámci své
öinnosti, ale bylo odsouhlaseno, Le keiovy porost pii chodníku do tèlocviðny bude Lrpraven tak, ùe

bude odstranëna první iada keÍri (ti. cca 5 ks) a u dal5ích keiù bude provedeno hluboké zmlazení na



v¡f5ku cca 50 cm. Jedná se o opatiení, které by mëlo zajistit lep5í bezpeðnost pÍi piíchodu do
tëlocviðny (dëti se tam bojí chodit, kdyZ je tma). Provede OZPO apaní Guroviðová bude informovat
ieditelku ZS v intencích tohoto zápisu.
Biízy u hÍiStð - V loñském roce do5lo ke kalamitnímu stavu, kdy náhl¡f piíval velkého mnoZství
tëZkého, mokrého snëhu zpùsobil zlomy korun mnoha stromù. U mladych jedincü s pruZnym dÌevem
do5lo ðasto k ohnutí terminálu. Vëtðina mlad¡fch stromü se v prùbëhu sezóny opét narovnala, ale
nðkterym jiz pffliS siln¡f v¡fklon zùstal. U tëch hrozí v piípadë silnëjSího zatiùení zlom a pad. Z
dùvodu prevence pádu dieviny s piedpokladem ohroZení zdravi osob a majetku navrhujeme odstranit
3 biízy, 2 vrby a 2 topoly o prùmërech 7-20 cm na pozemku parc. ð. 1583 v k.ú. Újezd nad Lesy,
které jsou naklonéné nad piíjezdovou cestu k fotbalovému hii5ti a restauraci. Bylo odsouhlaseno.
Bude ïe5it OLPD.
Spla5ky na Blatovð v oblasti Blatova je dlouhodob¡fm problémem nelegální vypou5tëní
spla5kovych vod do historického trativodu, kter¡f vede ulicí Starokolínskou v úseku pÍes ulici
On5oveckou a Ochozskou smërem k Bëchovickému potoku (plus dal5í úseky, které nesou pÍesnè
identiflrkovány). Do trativodu nelze zavést kameru, pii kouiov¡fch zkou5kách do5lo k rychlému
zakouÍení hlavní silnice, takùe musely bit pieru5eny kvfili bezpeðnosti silniðního provozu.
Opakované kontroly v nemovitostech neprokâzaly nelegální vypou5tëní. Nedaií se dlouhodobè
prokënat, kdo tento stav zpüsobuje. V souðasné dobë byla zkolaudována de5t'ová kanalizace v ulici
Starokolínská v úseku od autobusové zastëryky Blatov smërem zcentra Prahy pÍes ulice On5oveckou
a Ochozskou smërem k Béchovickému potoku (v celkové délce 365,59 m). Bylo odsouhlaseno, Ze

majitelé pÍilehlfch nemovitostí budou o tomto informováni prostiednictvím Újezdského zpravodaje,
webu úÍadu, piípadnë vhozením informace do schránky a budou vyzvërni k napojení deðt'ov¡fch svodù
svych nemovitostí do této deðt'ové kanalizace, aby násldnð mohl b¡ft stávající a nevyhovující trativod
zruðen.

Podnët)¡ z diskuse:

. alej od sibÍinské Skoly (náhradní v¡fsadba SZDC) ie moZno vymðnit uschlé stromy v zënuce?

o nová v¡fsadba u chovného rybníka - uschlé stromy- je moZno uplatnit nëjakou zâruku?

o sníZení hlavní silnice, müZe nám nëkdo zodpovëdët, zdaje to reálné? Pokud to reálné není, proð se

nesâzela alej na hlavní?

o je moZné, aby úiad vytvoiil plán sekání a dal5ích prací (oiezy vëtví, hrabëtni listí, sbërná místa úklid
atd.), aby obðané mðli jasno, na ðem jsou, které lokality jsou v péði úiadu MC a které lokality si
obðané musí udrZovat sami.

o udríba zelenë mezi Levelem a sousední zdí.

9.

Zapsal Ing. Gurovicová dne:13.1.2017

Piedáno k piipomínkování RNDr. Jen5ovské dne: 13.1 .2017

PÍipomínky zapracovëny: I 8. 1.2017
Zâpis ovëÍen dne: I 8.1.2017 e-mailem
Termín pÍíStího jednání je: 15.2.2017 v 16:30 hod. v kanceláÍi ð. 6
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